
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 6. oktober 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål H
Kan ministeren redegøre for, hvorfor at 67% af de kvalificerede psykologer, der ved 1. og 
2. ansøgningsrunde i 2020 søgte om at få et ydernummer, ifølge Dansk Psykolog Fore-
ning fik afslag, når vi samtidig kan se, at ventelisterne til psykologhjælp er ekstremt lange, 
og vil ministeren sørge for flere psykolog-ydernumre over hele landet, så ventelisterne 
kan forkortes?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2020-21, jf. SUU alm. del - 
samrådsspm. DM.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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